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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 17 decembrie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că toți cei 35 de consilieri 
judeţeni sunt prezenţi,  deci şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Stoicea Alin, 
director Direcția Tehnică, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale 
Cultură Turism Învăţământ, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef 
Serviciul Monitorizare Lucrări și Guvernanță Corporativă, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș, dna Iuliana Matei, director 
adjunct Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna 
Negoşanu Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie 
Constantin Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl 
Badea Viorel-Marian, director Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, 
dna Anci Ionescu, consilier Preşedinte, dna Ciocănău Niculina, consilier Președinte, 
dl Nedelescu Constantin, consilier Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator 
Public Consiliul Judetean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri judeţeni: 
 
Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 299 ; 
Dl consilier județean Clipici Marian la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 299 ; 
Dl consilier județean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 299 ; 
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Dl consilier județean Nicolaescu Marius Florinel la punctul nr. 7 de pe ordinea de 
zi - Hotărârea nr. 299 ; 
Dl consilier județean Ștefan Adrian la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 299 ; 
Dl consilier județean Vasilescu Victor Gabriel la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 299 ; 
Dl consilier județean Tică Manuel la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 304 ; 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua. Avem cvorum. Pentru început, în 
numele dumneavoastră vreau să îi urăm colegei noastre, Popa Cristina, un sincer 
La mulți ani! Așa după cum ați luat la cunoștință din comisii, ordinea de zi are un 
număr de 18 puncte, amplu dezbătute. Dacă sunt obiecții la ordinea de zi? Dacă nu, 
v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Dacă se abține cineva? 
Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 23.11.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 28.11.2018 - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
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          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 
     

                                              - III - 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea eliberării licenței de traseu și a caietului de sarcini aferent, pentru 
servicii de transport public județean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.    
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 295. 
 

-   IV - 
 

Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie "Sfânta Maria" Vedea. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 296. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 297. 
 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Centrului Cultural Județean Argeș- Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 298. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea protocolului de colaborare încheiat între Autoritatea Teritorială de Ordine 
Publică Argeș, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, 
Inspectoratul de Poliție al Județului Argeș, Inspectoratul de Jandarmi Județean 
Argeș, Agenția Județeană pentru Ocuparea Forței de Muncă Argeș, Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență Argeș și Poliția Locală Pitești și aprobarea bugetului de 
funcționare al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Argeș, pe anul 2019. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 6 abțineri ( domnii consilieri județeni 
Bulf Cornel Cătălin, Clipici Marian, Nicolaescu Marius Florinel, Ștefan 
Adrian și Vasilescu Victor Gabriel ).  
S-a adoptat Hotărârea nr. 299. 
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                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea rezilierii contractelor de asociere încheiate între Consiliul Județean 
Argeș, Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti și Consiliile Locale Arefu, Bârla, 
Câmpulung Muscel, Mozăceni, Nucșoara, Priboieni, Stâlpeni, Stolnici, Ștefan cel 
Mare, Topoloveni și Valea Danului. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 300. 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unor servicii juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de 
reprezentare de către Spitalul Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 301. 
-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A a cântarului tip 
platformă aflat în patrimoniul județului Argeş  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 302. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în folosinţă cu titlu gratuit a unor spaţii situate în incinta Palatului Administrativ.  -  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Poftiți! 

Dl consilier județean Tică Manuel – Domnule Președinte, se mai poate face o 
solicitare pentru Asociația 21 Decembrie, pentru un spațiu? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În această ședință… 

Dl consilier județean Tică Manuel – Am primit solicitarea exact acum printr-un 
telefon de la președintele asociației. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Luăm în calcul, vedem ce posibilități mai 
avem. 

Dl consilier județean Tică Manuel – Poate să vină să depună o cerere? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sigur că da, poate să vină, că în  baza 
acestei solicitări… 

Dl consilier județean Tică Manuel – N-a știut, acum a aflat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles. Revin la proiectul pe care vi-
l supun atenției și  care a trecut și prin comisii. Sunt obiecții? Comentarii? Dacă 
nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? 
Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 303. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă de Administrare a Domeniului 
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Public și Privat al Județului Argeș R.A. pe anul 2019.   Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abținere ( dl consilier județean Tică 
Manuel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 304. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A. 
pentru anul 2019.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.Cine este pentru?     

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 305. 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole în vederea evaluării 
arendei pe anul 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 306. 
 
                                                        -  XV - 
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Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ şi ORDINE AG 
S.R.L., pe anul 2018.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 307. 
 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
constituirea Comisiei speciale de analiză a activității Direcției Generale pentru 
Evidența Persoanelor Argeș    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 308. 
 
 

-  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2018.    - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Întrebări? Obiecții? Comentarii? Vă rog! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius– Domnule Președinte, este a doua 
rectificare din această toamnă și în urma discuțiilor pe care le-am avut și în 
comisii… 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Evident că pozitive! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Discuții pozitive. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, rectificarea! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Rectificările, mă rog, se putea și 
mai bine! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – De fiecare dată e loc și de mai bine. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Pur și simplu văd că nu sunt 
întrunite anumite criterii pe care le-am stabilit sau le-ați propus dumneavoastră 
privind prioritizarea acestor bani pentru UAT-uri. Rețin foarte bine că ați spus 
că se alocă bani pentru școli, grupuri sanitare, grădinițe, alimentări cu apă și 
canalizare. Trebuie ca primarii, mă rog, consilile locale, să aibă ca și sursă de 
finanțare PNDL sau fonduri europene, că trebuie începută investiția cu ceva 
sume, nu de la 0 și constat că și data trecută și acum că nu există totuși o 
selecție pe proiectele prioritare, vorbim per ansamblu în județul Argeș. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Concret. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Concret, spuneam și în comisie, 
sunt câteva puțuri de foraj în comuna Băbana, Davidești sau poduri. Ați spus că 
la poduri nu se dau bani, la Bogați, la Boteni.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, vă rog să nu 
confundăm PNDL-urile, cu ceea ce dăm noi acum. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Nu confundăm, dar ați spus că îi 
ajutăm pentru cofinanțarea lor pentru PNDL-uri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Suntem total de acord, cofințarea 
înseamnă buzunar concret. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius   - Da, dar așa ați spus. Și la fel, nu 
știu dacă era prioritar pentru niște localități să dăm pentru niște săli 
multifuncționale, două localități sunt. N-am nimic împotriva locuitorilor 
comunei Berevoiești, dar văd că au primit consolidare Valea Bisericii - 100.000 
și luna trecută și luna aceasta, deci două miliarde lei vechi. Ce înseamnă 
consolidare Valea Bisericii? Bănuiesc că este un drum comunal, nu știu dacă e 
alimentare cu apă sau nu știu dacă Valea să primească o imagine din aceasta 
turistică, dar mă rog, ideea este că dacă ați propus ceva și noi am fost de acord 
cu prioritizări să ne ținem de ele pentru că sunt localități care au nevoie de bani 
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pentru lucrări urgente pentru cetățeni chiar și pentru poduri, cum de altfel unii 
au primit și unii nu, sau alimentări cu apă și canalizare, costă enorm. Noi venim 
aici cu 50.000 – 100.000 de cofinantare care nu ajută, ponderea mare vine din 
PNDL-uri sau mă rog dacă au fonduri europene cu atât mai bine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Pot să vă răspund? Desigur, doamna 
Mocanu este cea mai în măsură să vă răspundă, dar să nu confundăm PNDL-
urile, cu finanțările noastre. Acolo unde au fost solicitări de cofinanțare și unde 
sunt proiecte în stadii diferite, prioritizarea pe care noi am stabilit-o, așa s–a 
întâmplat. Podurile despre care dumneavoastră vorbiți sunt pe PNDL, deci nu 
puteam să dăm. Sunt solicitări exact cum ați spus, sunt și alte solicitări pe 
poduri, păi noi trebuie să dăm din returnări de TVA pe drumuri, ori aici am avut 
0 lei. Deci nu putem să dăm bani din investiții pe care îi dăm pentru dezvoltare 
mai exact pe alte domenii de activitate numai așa cum prevede legea, fără niciun 
fel de dubiu. La Berevoiești nu este vorba de niciun pod și vă reamintesc că anul 
trecut prin hotărâre am decis împreună că este un cimitir cu o biserică istorică, 
ce a luat-o la vale și am hotărât să consolidăm si să salvăm și biserica 
monument istoric și cimitirul existent în comunitate, de comun acord. Alte 
comentarii? 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius  Asa este, nu comentez, dar mai sunt 
și altele prioritare. De exemplu la Moșoaia este o biserică foarte veche, Biserica 
Cu Moartea, preotul cere de vreo 6 ani să i se facă un drum de acces, nici până 
acum nu l–a ajutat nimeni. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  Domnule președinte, drum de acces când 
vom primi returnări de TVA, sunt riguros în exprimare, poate beneficia , nu sunt 
probleme. Atât timp cât în acest moment nu am avut niciun leu pe drumuri sau 
pe poduri, nu avem cum. Poftiți. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, da, este o 
rectificare pozitivă, dar subțire rău. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este loc și de mai bine după cum e loc și 
de mai rău. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dacă stăm să analizăm obiectiv cu 
obiectiv, lucrare cu lucrare, cu excepția unor lucrări de reabilitare școli, toalete 
și ce mai sunt aici în mare măsură să zic așa, obiective importante și serioase 
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sunt foarte puține sau câteva cofinanțări și acelea cu sume foarte mici, de 
exemplu o cofinanțare pe PNDL de rețea de alimentare cu apă care costă 200 și 
ceva de miliarde, dăm 1 miliard. Păi cu o asemenea cofinanțare, nu vă supărați, 
vorbeam cu doamna Ciocănău, nu terminăm nici în 15 ani, dacă noi tratăm în 
felul ăsta lucrurile. Nu știu dacă este într-adevăr o soluție să nu terminăm nimic 
până la urmă, dar să împrăștiem așa niște bani în speranța că mulțumim niște 
UAT-uri și că sunt oamenii de acolo cât de cât acoperiți cu niște măruntișuri. Eu 
cred că consiliul județean are nevoie de niște obiective și proiecte finanțate, 
serioase,majore. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ca de exemplu?  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Ca de exemplu, drumurile județene, 
deși cu toții am fost de acord că sunt o prioritate, nu  facem nimic. Vă mai dau 
un singur exemplu și vorbeam și tehnic din punct de vedere al problemelor 
legate de drumuri, Regia Județeană de Drumuri despre care am discutat astăzi 
având un punct pe ordinea de zi, au majoritatea salariilor, salariul minim pe 
economie, cei care lucrează acolo. Cum încurajăm noi capitolul cel mai 
important cu care suntem de acord că este capitolul de reabilitare al drumurilor 
județene când oamenii de acolo au cele mai mici salarii. Și-n alte părți, unde nu 
produc nimic, care nu sunt aducătoare de confort, de servicii pentru județul 
Argeș, le majorăm și le facem salarii de nu știu cât la sută. Nu cred că e corect și 
o asemenea politică trebuie în modul cel mai serios gândită și judecată în 
consiliul județean, că dacă noi venim aici să facem decât niște mici acoperiri de 
lucrări, astea puteau să le facă UAT-urile sunt convins. Mă refer la treaba asta 
cu reabilitări, cu toaletele, cred că puteau, nu știu, deși am înțeles că luna asta au 
fost UAT-uri care n-au putut să-și acopere salariile și au primit bani prin 
ministerul de finanțe de a-și acoperi salariile oamenilor care lucrează în 
primării. Și asta este o altă problemă care desigur putem spune nu e a noastră 
sau este a noastră, dar dintr-un alt punct de vedere. Cred că asemenea aspecte 
trebuie să le discutăm, trebuie să le luăm în calcul, trebuie să le analizăm iar 
dacă tot suntem la final de an și vă pot spune că grupul parlamentar al PNL va 
vota această rectificare pentru că așa cum am spus-o de câte ori am avut ocazia 
și așa cum am spus au trecut vreo 2 ani de zile de când suntem la consiliul 
județean și am spus că lucrările de la Molivișu le vom susține și orice finanțare, 
orice obiectiv de a termina acea lucrare noi o vom susține, au trecut 2 ani și nici 
acolo nu prea se face nimic, se tot cer avize, cei de la păduri nu dau nici acum 
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avize, s-a modificat traseul, dacă în felul ăsta merg lucrurile și noi vom termina 
mandatul și nu vom încheia niciun obiectiv serios la nivel de județ, nu cred că 
va bine pentru niciunul dintre noi. Și în primul rând pentru dumneavoastră care 
sunteți Președintele consiliului județean. Vă mulțumesc și dacă sunt înțeles bine 
și constructiv, v-aș mulțumi. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, pot să le 
răspund și eu colegilor mei? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin - Stimați colegi, nu știu dacă ați 
observat există o chestie direct proporțională între sumele plătite și dosarul 
penal. Așa s-au dat banii acum. Ai dosar penal, iei bani mai mulți, n-ai dosar 
penal, iei bani mai puțini. Uitați-vă la Aninoasa, la Berevoiești, la Ungheni. Este 
simplu, nu știu de ce nu v-ați gândit la asta.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule consilier, nu țin evidența 
dosarelor penale ale primăriilor de acolo, intervenția mea sincer a fost o 
intervenție constructivă și vreau să fie bine înțeleasă și sper ca în anul 2019 să 
luăm într-o discuție a consiliului județean și aceste aspecte de priorități, de 
analiză, de lucruri importante. Nu suntem aici o mașină de vot care votează doar 
lucruri care nu ne onorează. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Corect. Vă mulțumesc. Lăsând la o parte 
subiectivismele care sunt peste tot, eu mi-aș permite să vă reamintesc că am fost 
amândoi consilieri și în alte mandate. Luăm 2012-2016, câte proiecte au fost pe 
drumuri? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Eu nu am fost în mandatul acela, poate 
cei care au fost ne pot spune. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Care dintre liberali ați fost? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu știu, ne pot spune colegii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă pot spune eu. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dacă facem o analiză într-o zi, dar dacă 
ne luați așa nepregătiți, haideți să discutăm serios într-o ședință. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu domnule presedinte, că și 
dumneavoastră m-ați luat nepregătit. Eu fac  un recurs la obiectivitate pentru că 
este sfârșit de an așa cum foarte bine ați prezentat dumneavoastră. Este extrem 
de discutabil. Câte proiecte sunt în desfășurare? Pentru că știm la fel de bine, 
chiar dacă n-ați fost la mandatul precedent, un proiect cap coadă în situația cea 
mai fericită înseamnă 4 ani, 2 ani birocratici și 2 ani de execuție. Câte proiecte 
avem?  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Așa nici în 10 ani nu le terminăm. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, eu v-am ascultat, eu 
vă spun care este situația legală și actuală din România. Vă dau un singur 
exemplu, în mandatul nostru la jumătate și un pic de timp, 2 ani și un pic, avem 
aproximativ 16 proiecte numai pe fonduri europene. Numai atât. Toată lumea 
vorbește, că  nu se accesează, nu se face, nu se drege, dar avem numai 16 pe 
fonduri europene, lăsăm la o parte finanțările noastre pentru întreținere și 
reparații, lăsând la o parte PNDL-ul. 2. Până acum am inaugurat două tronsoane 
în UAT-uri pe PNDL 2 pe rutier și se vor face. Suntem noi de vină în mandatul 
acesta că n-a fost o prioritate la momentul respectiv treaba asta? Nu. Numărul 3. 
Vorbeați de Regie. O regie funcționeaza după reguli propri. Am luat Regia de 
Drumuri în care nici conducerea de atunci nu era convinsă că vrem să o 
reașezăm, că vrem să o repornim. Și stând de vorbă cu salariați și cu o parte din 
conducerea regiei mesajul tacit era: veniți în bot pentru că trebuie să vă 
privatizăm. Am preluat-o de la peste 130 de miliarde deficit și la sfârșitul lui 
2017 și în primăvară, nu mai știu cum este situația acum, binișor.. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, cei care au făcut 
găurile acelea de 130 de miliarde. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Să plătească! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu suntem noi și erau unii care se 
lăudau pe aici că fac minuni. Să înțeleg că o să mai treacă vreo câțiva ani și-o să 
dea vina pe noi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, aveți răbdare să mă 
ascultați că și eu v-am ascultat. Și-am adus-o foarte bine pe un proiect 
multianual de redresare asumat de noi toți. Faptul că salariații sunt remunerați 
foarte puțin nu–i vina noastră. Aveam două opțiuni, să o dăm în faliment și era 
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ca o opțiune la un moment dat și am luat-o în discuție sau să facem toate 
posibilitățile noastre să o redresăm pentru ca avem nevoie de ea. Asta este 
realitatea. Nu acoperim mizeria sub preș și nici nu ne-am propus treaba aceasta. 
Avem proiecte pe măsură știți foarte bine. Sunt proiecte în toate domeniile de 
activitate și sunt proiecte în facere, în ceea ce privește consiliul județean sunt in 
stadii diferite. Dacă nu credeți, vă invit în fiecare vineri la 8.30 în această sală să 
vedeți echipele cum discutăm cu ele, cu stadii concrete, cu perspective, cu tot. 
Credeți că eu nu mi-aș fi dorit Molivișu să fie? Sau colegii? Doamne ferește, dar 
nu suntem noi de vină că proiectul inițial Molivișu a fost o făcătură. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar cine este de vină domnule 
Președinte?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Eu nu sunt acum în mandat să judec!  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Consiliul județean a fost partener în 
proiect. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, nu vreau un dialog, 
vă rog frumos! 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Dacă nu știți , nu discutați, consiliul județean a 
intervenit mai tarziu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Exact! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Da, dar a fost partener. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Pe vremea ministrului Udrea! 

Dl consilier județean Tudor Mihail  - Doamna Udrea, președintele consiliului 
județean ca eu n-am înțeles sau n-am fost. Pentru noi cei care n-am fost în 
mandatul acela nu era tot PSD-ul la conducere? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu. Stați liniștit, nu este vorba de 
conducere. 

Dl consilier județean Tudor Mihail  – Nu, dar ca să ne lămurim. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – După aceea a intervenit consiliul județean. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Acestea sunt realitățile. Avem obiective 
puternice, foarte grele. Singurul gând rău este ca să dea Dumnezeu să nu se 
întâmple să avem probleme cu societățile de construcții. Si avem exemplu 
concret și colegii din tehnic știu la ce mă refer, la drumuri, la ce ne arde pe noi 
cel mai tare. Pentru că societățile văzând că este o asemenea ofertă pe piața 
județeană de drumuri se orientează, drumul dificil cu pod, podeț și așa mai 
departe nu mă intereseaza că e greu, mă duc într-o altă zonă a județului unde pot 
foarte rapid să fac și să câștig un ban, pe bună dreptate. Acestea sunt marile 
probleme. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Și atunci o să dăm vina pe societățile 
comerciale? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, gândul meu este că 
n-am în piața sau mă feresc de gândul asta că este o variantă în care să nu am 
societăți care să poată duce asemenea proiecte, cate sunt. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - De exemplu ce puteți spune la Moliviș, 
când se va termina lucrarea? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu nu sunt prezicător. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  -  Nu e vorba de prezicător. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alin este aici? Cătălin este aici. Te–aș 
ruga la Diverse să faci o prezentare. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Nu, că prezentari ne-au tot făcut. 
Întrebarea este următoarea: cofinanțări să terminăm sau nu? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă rog  frumos, eu conduc ședința. Vă 
dau cuvântul și apoi răspund. Hai să facem ordine. Alte întrebări legate de 
proiectul acesta? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? 

          
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 309. 
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                                                        -  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Diverse  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Cătălin, te rog frumos prezintă-ne și nouă stadiul actual de la 

Molivișu! 

Dl Cătălin Șovar – La toate comisilile de specialitate am fost și am prezentat 
stadiul acestuia. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Probabil că domnul consilier a lipsit. 

Dl Cătălin Șovar - Din ce știu eu a participat la toate ședințele. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Probabil că a uitat. 

Dl Cătălin Șovar – Da. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – N-am uitat domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Atunci pentru ce mai întrebați? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar suntem duși de nas. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - De cine duși de nas? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – De cei care ne tot spun că le terminăm 
și nu le terminăm niciodată. Întotdeauna apar alte și alte lucruri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, vă rog frumos, eu 
conduc ședința. Aveți cuvântul! 

Dl Cătălin Șovar – În anul 2017, după cum știți, ca să ieșim din impasul care s-a 
creat din cauza faptului că s-au executat lucrări pe fond forestier scos ilegal din 
circuit,  s-a mutat stația de plecare în partea de jos a pârtiei, motiv pentru care în 
acest moment avem pentru scoatere din fond forestier două suprafețe de teren, 
cea inițială de 9000 de mp pe care Ministerul Apelor și Pădurilor nu ne-a dat 
voie să facem scoatere de fond forestier în 2017 și suprafața nouă pe care s-a 
mutat stația de plecare a instalației de transport. În acest moment  pentru zona 
unde este amplasată instalația de transport prin cablu avem obținut acordul de 
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mediu de la Agenția de Mediu Pitești iar astăzi s-a depus la aceasta 
documentația pentru scoatere din fond forestier pentru cealaltă suprafață, 
suprafață care ne fusese refuzată inițial în anul 2017 și care ne-a făcut să mutăm 
stația de plecare. Este depusă documentația la Agenția de Mediu, urmează ca la 
sfârșitul lunii februarie să fie obținut acordul de mediu și pentru această 
suprafață. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Practic ați luat-o de la început. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Domnule consilier, vă rog să ascultați. 

Dl Cătălin Șovar  - De la început, pentru că nu a fost nimic bun acolo. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu   - Mulțumesc. Alte probleme la Diverse? 

Dl consilier județean Tică Manuel - Domnule Președinte, am și eu rugămintea la 
punctul 12 să se menționeze în procesul verbal că mă abțin. N-am apucat să 
ridic mâna. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – E în ordine, vă rog să precizați. Vă rog. 

Dl consilier  județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, aș dori să ne 
informați dacă aveți știință de ce se întâmplă cu spitalele, sau mai bine spus 
spitalul de care am știință, de la radio, Călinești, care nu mai primește fonduri 
de la Casa de Asigurări. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La ora la care vorbim, sunt aproape 
finalizate rezultatele unei comisii dispuse privind analiza managementului de 
acolo și cauzele care au dus la luarea unei note de 4 și un pic, care printr-o 
traducere liberă înseamnă o neacreditare a Spitalului Călinești, dacă la asta vă 
referiți. În funcție de rezultatul anchetei vom lua o decizie legală evident și 
temeinică, iar posibilii vinovați privind managementul în instituția medicală de 
acolo, vor fi sancționați așa cum prevăd regulamentele noastre interne. Ce pot 
eu să vă spun este că s-a hotărât și prin Hotărâre de Guvern și prin ordin al 
ministrului, joi, ca Spitalul Călinești să rămână în piață, să fie funcțional cu 
toate actele în regulă, în anul 2019, cum a funcționat și până acum, urmând să 
rezolve problemele. Spitalul Călinești va funcționa și pe relația contractuală așa 
cum prevede legea cu Casa de Asigurări de Sănătate. Alte întrebări? Eu vreau să 
vă mulțumesc, am fost împreună într-un an dificil, cu puncte de vedere politico-
administrative, de multe ori cu nuanțe, cu tente, dar îmi place să cred că aceste 
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afirmații și tot ce s-a discutat aici au fost constructive. Vreau să mulțumesc 
tuturor celor din partea tehnică, pentru că nu-i puțin și ușor lucru să 
implementezi atâtea proiecte. În anul 2019, cu șansă, vom avea multe proiecte 
cu organizare de șantier, ceea ce nu-i puțin lucru și nu în ultimul rând vreau să 
vă mulțumesc pentru că la Gala 10 pentru Argeș am fost împreună, vreau să 
felicit, echipa de la Cultură în integralitatea ei, pentru că a fost o carte de vizită 
pentru județul Argeș, pentru noi toți, pentru administrația județului. Vă 
mulțumesc și o după-amiază plăcută. Toate cele bune!                                                        

                                                

       Ședința s-a încheiat la ora 14.45. 
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